

Release Notes - Version: 12/200503 - 12.0.2.9

Key	English changelog statement	German changelog statement	Component/s	Subcategory
Bug	TQ-9880 The "Value with assessment" graphic (3900) did not show the bar display during data recording if embedded in the Summary/Input graphic. -issue resolved-	Die Grafik "Wert" (3900) eingebunden in die Übersicht / Eingabe zeigte bei der Datenerfassung den Balken in der grafischen Darstellung nicht an. - Fehler behoben-	O-QIS, procella	Form/Layout / Graphical User Interface
Bug	TQ-9901 In case of attribute checks with Individual storage and specification limits other than 0, the individual value evaluations were displayed with an incorrect color code. An OK value (0) was - for attribute checks unnecessarily - compared to the specification limits. -issue resolved-	Bei attributiver Einzelspeicherung und eingegebenen Spezifikationsgrenzen ungleich von 0 wurden die Einzelwertbeurteilungen farblich falsch dargestellt, da der i.o. - Messwert (0) fälschlicherweise mit den Spezifikationsgrenzen abgeglichen wurde, was nicht erforderlich ist bei attributiver Einzelspeicherung. -Fehler behoben-	procella, qs-STAT	
Bug	TQ-10064 Measurement procedures were reset if the configuration was opened during a controlled inspection cycle / subgroup / subgroup cycle. For Special Measurements, the display of the characteristics to be measured was distorted. -issue resolved-	Messabläufe wurden zurückgesetzt, wenn innerhalb der Messung eines Zyklus / Stichprobe / Stichprobenzyklus die Konfiguration aufgerufen wurde. In Sondermessungen wurde die Ansicht der zu messenden Merkmale verzerrt dargestellt. -Fehler behoben-	O-QIS, procella	Form/Layout / Graphical User Interface
Bug	TQ-10103 The "takeover channel" setting in procella test plans was ignored. Data readings on other dependent channels / characteristic did not get imported. - issue resolved-	Der Übernahmekanal in procella wurde nicht mehr erkannt, Mehrstellenmessungen nicht mehr über alle Kanäle abgeholt. -Fehler behoben-	O-QIS, procella	Interface (RS 232, ...), Measurement Sequence Control

Release Notes - Version: 12/200503 - 12.0.2.9

Key	English changelog statement	German changelog statement	Component/s	Subcategory
Bug	TQ-10109 If the "Characteristics Statistics" graphic was embedded in the Summary/Input graphic, it did not allow filtering characteristics by the logical operation formula (K2021) to show only characteristics with content in this field. -issue resolved-	In der Grafik "Kennwerte/Merkmale" innerhalb der Übersicht/Eingabemaske war es nicht möglich die Merkmale nach einer vorhandenen Verknüpfungsformel (K2021) zu filtern, sodass effektiv nur die entsprechenden Merkmale mit Verknüpfungsformel angezeigt wurden. -Fehler behoben-	procella	Graphic
Bug	TQ-10160 In case of data sets containing groups, switching characteristics manually did not work anymore within the group. - issue resolved-	Der manuelle Merkmalswechsel bei Datensätzen mit Gruppen innerhalb von Gruppen funktionierte nicht mehr. - Fehler behoben-	O-QIS, procella	Measurement Sequence Control
Bug	TQ-10163 In the Sample Analysis module: When loading DFQ files with positional tolerances and in combination with the 5-part-limits display in the Value Chart Individuals, exception messages could occur. -issue resolved-	Bei Laden von Daten in der Stichprobenanalyse, DFQ-Dateien, in Verbindung mit Positionstoleranzen und der Darstellung der 5-Teile-Grenze im Werteverlauf kam es zu Exceptions. -Fehler behoben-	qs-STAT	Numeric
Bug	TQ-10174 The mouse-over remarks for the "Online QCC" graphic were not displayed anymore. -issue resolved-	Die Hinweise innerhalb der Grafik "Online QRK" wurden nicht mehr angezeigt. -Fehler behoben-	All products	Form/Layout / Graphical User Interface
Bug	TQ-10217 The "Calibration measurement" option was not available any more on the data set level. -issue resolved-	Die Option "Einstellmessung" auf Datensebene war nicht mehr verfügbar. -Fehler behoben-	O-QIS	

Release Notes - Version: 12/200503 - 12.0.2.9

Key	English changelog statement	German changelog statement	Component/s	Subcategory
Bug	TQ-10224 Special Alarm conditions in the Reporting System were ignored, and the alarm definitions of the selected evaluation strategy were applied instead. -issue resolved-	Spezielle Alarmbedingungen im Reporting-System wurden ignoriert und ausschließlich die Alarmdefinitionen der gewählten Auswertestrategie verwendet. -Fehler behoben-	M-QIS Engine (M-QIS-S)	Evaluation method
Bug	TQ-10282 The graphic for K2341 (Gage graphic) was not displayed properly when embedded in the Summary/Input graphic. -issue resolved-	Die Grafik aus K2431 (Prüfmittelgrafik) wurde in der Übersicht / Eingabe nicht angezeigt. -Fehler behoben-	O-QIS, procella	Form/Layout / Graphical User Interface